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Abstract (en)
Waste heat boiler in vertical construction with a drum (2) which is linked into a circulation system consisting of downpipes (3), evaporator heating
surface (1) and riser pipes (4). To achieve a water circulation without use of a circulating pump, the downpipes (3) are connected to the evaporator
heating surface (1) or its inlet collector (7) via a lower deviation (29). Moreover, the riser pipes (4) can be directly connected to the steam chamber
(26) of the drum (2) via an upper deviation (9) and/or to the water chamber (11) of the drum (2).

Abstract (de)
Abhitze-Dampferzeuger in vertikaler Bauart mit einer Trommel (2), welche in ein Umlaufsystem bestehend aus Fallrohren (3), Verdampferheizfläche
(1) und Steigrohren (4) eingebunden ist. Zur Erzielung eines Wasserumlaufes ohne Verwendung einer Umwälzpumpe sind die Fallrohre (3) mit
der Verdampferheizfläche (1) bzw. deren Eintrittssammler (7) über einen Unterhub (29) verbunden. Außerdem können die Steigrohre (4) mit dem
Dampfraum (26) der Trommel (2) über einen Überhub (9) und oder mit dem Wasserraum (11) der Trommel (2) direkt verbunden sein.
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